



染髮、修護髮質及補修頭皮層同步進行，
創造出健康而亮麗秀髮。

Provide a scalp and hair repair effective and create fascinatingly elegant hair.

褪色穩定
Fade slowly

獨特染料配方，令色彩長時間持續，並慢慢淡出。
Using only adjective dye thus color lasts long and fade slowly.



低刺激処方
Gentle formula

專有專業低刺激配方雙氧奶，有效減低刺激頭皮層
By using Premium Oxy Plus, it will reduce the level of Alkali in the 1st agent and ease the stimulus.

低臭化
Low odor

清香青蘋果味消散染髮劑的氣味。
Fragrance of Green Apple will reduce the odor of hair colorant.



IMPERIAL HAIR COLOR GRANDE
インペリアルヘアカラー グランデ
□全56色 1劑100g
〈医薬部外品〉

天然有機精華和6種類護髮成份，
創造出引人入勝優雅的髮色。

Natural organic essences and 6 kinds of hair protective ingredients will create fascinatingly elegant hair color.

5種天然有機精華 5 natural organic essences.
自然原料比率: 84% Ratio of nature-derived materials: 84%

5種天然有機精華獲得  Ecocert機構之認證。
(Ecocert(簡稱ECO): 歐盟有機認證機構, 是全世界有機認證的指標。)
5種天然有機精華在染髮時同步滋潤頭髮, 亦去除對髮質的損害及減低刺激頭皮層。
Contains 5 natural organic essences which are certified by ECOCERT.
Hair would be moisturize and ease the damage at same time.
Ease the stimulus of scalp.



6種類修護秀髮成份等...
Effective of 6 kinds of hair protective ingredients and etc...



6種類修護秀髮成份將染髮、
修護髮質及補修頭皮層同步進行，令髮色可持續循環再染。
6 kinds of protective ingredients are gentle to your hair and
have care effective for scalp, while coloring the hair.
Thus you can repeatedly do hair coloring.